
 
 
 
 

 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad 
Gemeente Tiel 
Postbus 6325 
4000 HH Tiel 
 
Tiel, 23 maart 2021 
 
Betreft: schriftelijke vragen ex artikel 41 RVO aan het college betreffende terugvorderingen Coronasteun 
ondernemers en winkeliers 
 
Geacht College, 
 
Onze fractie ontvangt signalen uit de samenleving dat sommige, vaak kleinere, ondernemers en winkeliers een 
deel van de vanuit het Rijk ontvangen loonsteun moeten terugbetalen. Deze berichten werden recentelijk 
bevestigd door o.a. een artikel uit de Volkskrant en NOS.nl. 
 
Het Rijk heeft gezegd dat als de gemeenten de teveel betaalde Tozo niet terughalen of niet voldoende 
controleren, dat dit dan onrechtmatig is en niet door het Rijk wordt vergoed. De gemeente Tiel heeft dan ook 
geen keuze in deze kwestie. Wij willen dan ook geen valse hoop creëren voor betreffende ondernemers en zijn 
ons ervan bewust dat de gemeente gebonden is aan de regels van de Rijksoverheid. Evenwel willen wij graag 
een beeld hebben bij de omvang en eventuele gevolgen van bovenstaande kwestie voor de ondernemers. 
Zoals altijd pleit de PvdA Tiel voor de menselijke maat in het overheidshandelen, zo ook voor de Tielse 
ondernemers en winkeliers. 
 
PvdA Tiel wil de volgende vragen aan het college stellen inzake de terugvorderingen van Coronasteun van 
ondernemers. Aan u het verzoek om onze vragen voor te leggen aan het college en deze samen met de 
beantwoording te delen met de volledige raad. 
 
Onze vragen zijn: 
1. Zijn de controlelijsten bij de Gemeente Tiel op dit moment volledig? 

Zo nee: 
a. kunt u inzicht geven in de controleachterstand 
b. Kunt u aangeven wanneer dit is rechtgetrokken? 

 
2. Wordt er in Tiel op dit moment reeds teruggevorderd in verband met ontvangen Coronasteun? 

Zo ja: 
a. Om hoeveel ondernemers gaat het? 
b. Kunt u inzicht geven in de hoogte van de ontvangen Coronasteun en de hoogte van de 

terugvorderingen van deze Coronasteun? 
c. Kunt u inzichtelijk maken hoeveel ondernemers een beroep doen op terugbetalingsregelingen? 

 
3. Kunt u aangeven of dit handhaven op zodanige wijze geschiedt dat dit niet leidt tot onoverkomelijke 

problemen bij de toch al hard getroffen middenstand, zoals forse terugvorderingen met mogelijk ernstige 
schuldenproblematiek tot gevolg? 

 
4. Is het tot op heden wel eens voorgekomen dat ondernemers die gekort zijn op hun steunmaatregelen op 

een later moment via de schuldhulpverlening aankloppen bij de gemeente/instanties? Zo ja, hoe vaak 
gemiddeld? 

 
 
Bij voorbaat dank voor uw antwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van het PvdA Tiel, 
K.T.M. (Kamiel) Gulikers 


